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Protokoll nr 17
Styrelsemöte Naturskyddsföreningens Länsförbund  i Örebro län,
Organisations nummer 875001-8205 

Plats: Kansliet, Föreningarnas hus, Örebro,  Onsdag den 23 augusti 2023. 

Kallade: Jan Greve,  Hanna Sjöberg, Henrik Werge, Gösta Hedlund, Sara Hillersberg,
ersättare Arno Wilting, Gunnel Zenk 

Deltagande: Henrik Werge, Jan Greve, Hanna Sjöberg, Sara Hillersberg, Gösta Hedlund 
Anmält förhinder: Gunnel Zenk,  

1. Öppnande mötet. Henrik öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2. Val av mötesordförande. Till ordförande för mötet valdes Henrik.

3. Val av sekreterare för möte. Till sekreterare för mötet valdes Gösta.
 

4. a. Val av protokolljusterare.  Till protokollsjusterare valdes Hanna
b. Godkännande av dagordning. 
    Beslut: Dagordningen godkändes med  tillägg under Övriga frågor.

5.  Föregående protokoll. 
Beslut: Protokoll nr 16 granskades och godkändes.

6. Fråga om komplettering av överklagande detaljplan Törsjö
Nacka tingsrätt hade inkommit med begäran om komplettering av det tidigare inlämnade 
överklagandet. Begäran avsåg att föreningen behöver förklara varför man har rätt att 
överklaga planbeslutet.                                                                                                   
Beslut: Styrelsen beslutade att anta det förslag till motivering som Gösta förberett.
och Henrik fick i uppdrag att lämna in svaret till Nacka tingsrätt inom stipulerad tidsram..
Se Bilaga 1.                                                                                                                              
David Johansson fick i uppdrag att författa ett pressmeddelande angående överklagandet.

7. Jan redovisade ekonomisk halvårsrapport avseende projekt, styrelsen och kansliet. Utfallet 
följer i huvudsak budgetar med undantag av att Kansliet visar ett överskott gentemot 
budget och under Projekt så har ej förbrukats medel i förväntad omfattning.                          
Beslut: Att Jonas O. ska till nästa styrelsemöte avlämna rapport över projektens .           

Att styrgruppen Örebro-Värmland får ta beslut om hur Kansliets överskott ska     
hanteras.                                                                                                                       

Se Bilaga 2.

8. Rapport från verksamhetsutvecklaren.                                                                                     
 Nicolaikyrkan planerar aktiviteter under Svenska kyrkans skogsvecka 17-24 

september. ÖLF kommer att medverka. Skogsgruppen arbetar med att ta fram material.      
Torsdag 12 oktober ska David J. till Säffle för att undersöka möjligheten att väcka liv 

i en ”sovande krets”.                                                                                                                 
Fredag 13 oktober kommer David J. att delta i en riksomfattande konferens för 

verksamhetsutvecklare. Konferensen är förlagd till Stockholm.                                               
Det kommer även att hållas ett förberedande möte en tisdag innan VU-konferensen.
Naturpoddar: Johan Sibelius, diakon, Sara Johansson skogsgruppen och Elisabeth 

Douhane Garphytteklint.                                                                                                        
Seniorhajken, nu 26 st anmälda deltagare. Britt Eklöf ansvarar för ledarskapet. Britt 

har ställt frågan om hon kan få bilersättning för egen bil?                                                        
Beslut: Britt får milersättning 25 kr/mil, i övrigt är uppdraget ideelt.                              
”Klimatgrupp för unga”  ÖLF har sökt stöd för detta hos Myndigheten samhälle och 
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unga.                                                                                                                                        
David J. är inbjuden från Miljöpartiet att hålla sin föreläsning  om kalhyggets 

miljöpåverkan. Även Vänsterpartiet har anmält intresse.                                                         
Inbjudan från Per Agberg har inkommit att delta i tre workshops på temat 

”Biosfärområde Hjälmaren”. Hanna anmälde intresse att delta som representant för  
föreningen.                                                                                                                               

David J. har besökt Anders Tivell för att göra en film om Anders modell för 
kalhyggesfritt skogsbruk.                                                                                                          

                                      
9. Rapport från möte från Rovdjursföreningen. Henrik hade  efter inbjudan deltagit i ett möte 

med Svenska Rovdjursföreningen. Föreningen vill etablera samarbete med ÖLF. Frågan 
diskuterades med argument för och emot.                                                                               

10. Övriga rapporter: Sara meddelade att det finns gott om medel att söka hos Leader 
Mellansjölandet för landsbygdsutveckling.                                                                               

11. Arbetsplatsbeskrivningar Henrik redovisade de reviderade förslag som Henrik och Gösta 
förberett. Förslagen har även skickats till Värmland för granskning. Det var något oklart om 
det är ÖLF eller styrgruppen Örebro-Värmland som ska vara den part som utfärdar dessa. 
Jan kollar vad som anges i avtalet med Riks.                                                                          

12. Avtal med Jonas Ohlsson. Henrik och Jan har tagit fram avtalsförslag för anställning och 
Henrik har löneförhandlat med Jonas. Anställning på 100% tjänst avseende de tre 
pågående våtmarksprojekten. Anställningsavtalet löper ut 2024-12-31.                                  

      
13.  Karlskogakretsens hyreskostnad.                                                                                           

Kretsen har en omfattande verksamhet och har därför behov av egen lokal. 
Hyreskostnaden är förhållandevis låg, 3000 kr/månad inkl. el och IT. Har under 2023 fått 
hyreshöjning med 1000 kr/månad.                                                                                           

Beslut: Karlskogakretsen tilldelas 6000 kr att täcka del av hyreskostnader under 
resterande del av 2023.                                                                                                            

                                           
14. Övriga frågor.

David J. tog upp frågan om arrangemang av Verksamhetskonferens och Kretskonferens. 
Beslut: Mötet beslutade om datum för verksamhetskonferensen till Lördagen och Söndagen
28-29 Oktober och Kretskonferensen till Lördagen 25 November.
Anslår 15000 kr/konferens för att täcka omkostnaderna. David J. får uppdraget att 
organisera och välja lämpliga platser för konferenserna.

15. Mötets avslutande.
Henrik  tackar för deltagande och avslutar mötet. 

Vid protokollet: Mötesordförande: Justerare:

….............................. ….............................. …........................
Gösta Hedlund Henrik Werge Hanna Sjöberg
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Protokoll nr 17
Styrelsemöte Naturskyddsföreningens Länsförbund  i Örebro län,
Organisations nummer 875001-8205 


Plats: Kansliet, Föreningarnas hus, Örebro,  Onsdag den 23 augusti 2023. 


Kallade: Jan Greve,  Hanna Sjöberg, Henrik Werge, Gösta Hedlund, Sara Hillersberg,
ersättare Arno Wilting, Gunnel Zenk 


Deltagande: Henrik Werge, Jan Greve, Hanna Sjöberg, Sara Hillersberg, Gösta Hedlund 
Anmält förhinder: Gunnel Zenk,  


1. Öppnande mötet. Henrik öppnade mötet och hälsade alla välkomna.


2. Val av mötesordförande. Till ordförande för mötet valdes Henrik.


3. Val av sekreterare för möte. Till sekreterare för mötet valdes Gösta.
 


4. a. Val av protokolljusterare.  Till protokollsjusterare valdes Hanna
b. Godkännande av dagordning. 
    Beslut: Dagordningen godkändes med  tillägg under Övriga frågor.


5.  Föregående protokoll. 
Beslut: Protokoll nr 16 granskades och godkändes.


6. Fråga om komplettering av överklagande detaljplan Törsjö
Nacka tingsrätt hade inkommit med begäran om komplettering av det tidigare inlämnade 
överklagandet. Begäran avsåg att föreningen behöver förklara varför man har rätt att 
överklaga planbeslutet.                                                                                                   
Beslut: Styrelsen beslutade att anta det förslag till motivering som Gösta förberett.
och Henrik fick i uppdrag att lämna in svaret till Nacka tingsrätt inom stipulerad tidsram..
Se Bilaga 1.                                                                                                                              
David Johansson fick i uppdrag att författa ett pressmeddelande angående överklagandet.


7. Jan redovisade ekonomisk halvårsrapport avseende projekt, styrelsen och kansliet. Utfallet 
följer i huvudsak budgetar med undantag av att Kansliet visar ett överskott gentemot 
budget och under Projekt så har ej förbrukats medel i förväntad omfattning.                          
Beslut: Att Jonas O. ska till nästa styrelsemöte avlämna rapport över projektens .           


Att styrgruppen Örebro-Värmland får ta beslut om hur Kansliets överskott ska     
hanteras.                                                                                                                       


Se Bilaga 2.


8. Rapport från verksamhetsutvecklaren.                                                                                     
 Nicolaikyrkan planerar aktiviteter under Svenska kyrkans skogsvecka 17-24 


september. ÖLF kommer att medverka. Skogsgruppen arbetar med att ta fram material.      
Torsdag 12 oktober ska David J. till Säffle för att undersöka möjligheten att väcka liv 


i en ”sovande krets”.                                                                                                                 
Fredag 13 oktober kommer David J. att delta i en riksomfattande konferens för 


verksamhetsutvecklare. Konferensen är förlagd till Stockholm.                                               
Det kommer även att hållas ett förberedande möte en tisdag innan VU-konferensen.
Naturpoddar: Johan Sibelius, diakon, Sara Johansson skogsgruppen och Elisabeth 


Douhane Garphytteklint.                                                                                                        
Seniorhajken, nu 26 st anmälda deltagare. Britt Eklöf ansvarar för ledarskapet. Britt 


har ställt frågan om hon kan få bilersättning för egen bil?                                                        
Beslut: Britt får milersättning 25 kr/mil, i övrigt är uppdraget ideelt.                              
”Klimatgrupp för unga”  ÖLF har sökt stöd för detta hos Myndigheten samhälle och 







unga.                                                                                                                                        
David J. är inbjuden från Miljöpartiet att hålla sin föreläsning  om kalhyggets 


miljöpåverkan. Även Vänsterpartiet har anmält intresse.                                                         
Inbjudan från Per Agberg har inkommit att delta i tre workshops på temat 


”Biosfärområde Hjälmaren”. Hanna anmälde intresse att delta som representant för  
föreningen.                                                                                                                               


David J. har besökt Anders Tivell för att göra en film om Anders modell för 
kalhyggesfritt skogsbruk.                                                                                                          


                                      
9. Rapport från möte från Rovdjursföreningen. Henrik hade  efter inbjudan deltagit i ett möte 


med Svenska Rovdjursföreningen. Föreningen vill etablera samarbete med ÖLF. Frågan 
diskuterades med argument för och emot.                                                                               


10. Övriga rapporter: Sara meddelade att det finns gott om medel att söka hos Leader 
Mellansjölandet för landsbygdsutveckling.                                                                               


11. Arbetsplatsbeskrivningar Henrik redovisade de reviderade förslag som Henrik och Gösta 
förberett. Förslagen har även skickats till Värmland för granskning. Det var något oklart om 
det är ÖLF eller styrgruppen Örebro-Värmland som ska vara den part som utfärdar dessa. 
Jan kollar vad som anges i avtalet med Riks.                                                                          


12. Avtal med Jonas Ohlsson. Henrik och Jan har tagit fram avtalsförslag för anställning och 
Henrik har löneförhandlat med Jonas. Anställning på 100% tjänst avseende de tre 
pågående våtmarksprojekten. Anställningsavtalet löper ut 2024-12-31.                                  


      
13.  Karlskogakretsens hyreskostnad.                                                                                           


Kretsen har en omfattande verksamhet och har därför behov av egen lokal. 
Hyreskostnaden är förhållandevis låg, 3000 kr/månad inkl. el och IT. Har under 2023 fått 
hyreshöjning med 1000 kr/månad.                                                                                           


Beslut: Karlskogakretsen tilldelas 6000 kr att täcka del av hyreskostnader under 
resterande del av 2023.                                                                                                            


                                           
14. Övriga frågor.


David J. tog upp frågan om arrangemang av Verksamhetskonferens och Kretskonferens. 
Beslut: Mötet beslutade om datum för verksamhetskonferensen till Lördagen och Söndagen
28-29 Oktober och Kretskonferensen till Lördagen 25 November.
Anslår 15000 kr/konferens för att täcka omkostnaderna. David J. får uppdraget att 
organisera och välja lämpliga platser för konferenserna.


15. Mötets avslutande.
Henrik  tackar för deltagande och avslutar mötet. 


Vid protokollet: Mötesordförande: Justerare:


….............................. ….............................. …........................
Gösta Hedlund Henrik Werge Hanna Sjöberg
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